
 
 

 

Referat TR-regionsmøde  

i Region Sjælland 
 
 

Tid: Onsdag d. 8/6-2022 kl. 9-14 

 
Sted: Foredragssalen, Slagelse Sygehus, Ingemannsvej 20, 4200 Slagelse 

 
Ordstyrer: Rie Christensen  Referent: Gry Pil Kjær 
 

 
Dagsorden: 

 
Tema-drøftelse: Rekruttering og fastholdelse -hvordan kan vi gøre 
arbejdspladserne i Region Sjælland attraktive? 

Følgende punkter blev nævnt under drøftelse.  
• Rekruttering fra Fyn og Jylland. 

• Mange ubesatte stillinger. 
• Få nyuddannede. 
• Opgave glidning kan gøre jobbet uattraktivt. 

• Arbejdspladserne konkurrerer med hinanden. 
• Mange elementer tæller med: Brændstofpriser, lønforhold, tillæg, 

specialemuligheder, ledelse, arbejdsmiljø. 
• Skaber udfordringer ift ”gamle” kollegaer, da der opstår uretfærdighed ift 

tillæg. 

• Forskelle i løn fra København til øvrige Sjælland. 
 

 
Nyt fra Regionsbestyrelsen, TR-råd og regionsformand. 

TR rådet har gang i følgende: 
• Rådet er i færd med at udfærdige et udspecificeret skriv om TRs 

opgaver/kompetenceprofil. 

• 2-dags-årskonference d. 16. og 17. november. I kan allerede nu tilmelde jer på 
https://www.fysio.dk/kurser--uddannelse/kursuskalender/arskonference-for-tr-

-2022 
Rådet har lavet en indstilling til HB, hvor de har bedt om at tilskuddet til TR-
området øges, så der er råd til en 2-dags-årskonference fremadrettet. Dette er 

bevilliget.  
o TR-rådet har efterspurgt spørgsmål, som kan stilles til Jeanette 

Præstegaard:  Den fornødne tid -hvordan kan D’Fys understøtte dette? 

https://www.fysio.dk/kurser--uddannelse/kursuskalender/arskonference-for-tr--2022
https://www.fysio.dk/kurser--uddannelse/kursuskalender/arskonference-for-tr--2022


o Arbejdsmiljø/arbejdspres i kommunerne og regionerne → større, flere og 
mere komplekse arbejdsopgaver til TR, flere kollegaer at være TR for. 

o Hvorfor skulle vi over i AC? Svært at se fordelen i hverdagen som fys 
(TR) på gulvet? 

   

Regionsbestyrelsen arbejder med: 
• Ida – Netværkskonsulent. Arbejder bla. med netværk for fx psykiatrien og 

andre specialer. 
• 4 fra bestyrelsen deltager på Folkemødet på Bornholm. 
• Har kigget deres fokusområder igennem og har ændret på prioritering/arbejdet 

med disse. 
• Har nedsat arrangementsgruppe. 

  
Hovedbestyrelsen arbejder med: 

• Evaluering af valg. 
• Forberedelserne til repræsentantskabet er gået i gang. 
• God økonomi. 

 
Regionsformanden arbejder med: 

• Folk skal huske at give Stine Bøgh besked, hvis der varsles besparelser rundt 
omkring. Gerne så snart, at I hører rygter om evt. besparelser. 

• Det har været et travlt forår med valg, en del konferencer, møder i div. 

råd/udvalg/bestyrelser. 
• Der er kommet gang i arbejdspladsbesøg og politikerkontakten igen efter 

Corona. Sig gerne til, hvis I vil have besøg på jeres arbejdsplads! 
 
Hvad fylder på arbejdspladserne? Dilemmaer? 

Diverse dilemmaer tages op.  
• Manglende lønforhandlinger/lønudvikling. 

• Alternative efterløns/pensionsordninger. 
• Afholdelse af plustimer. 

 

Valg af planlægningsgruppe og suppleant til Regionsbestyrelsen. 
Emner til kommende år: 

• Pension 
• DSA 
• Unge kollegaer og kultur. 

• Thomas Milsted. 
 

Ny planlægningsgruppe: 
Malene Parbst Jespersen 
Maria Adelgaard 

Ina Peirup 
Bitten Herdahl 

 
Suppleant til Regionsbestyrelsen: 
Gry Pil Kjær. 

 
Evaluering af dagen samt afrunding. 

Effektivt møde, færdige lidt før tid. 


